

Referat fra bestyrelsesmøde torsdag 31. juli 2025 kl. 17.00-19.00

Deltagere: Lasse Eskildsen, Kathrine Beldring, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg, Karina Iversen og Anja Fjorback, Tenna Røn Gaba

Suppleanter:

Afbud: Mads Hørmann Løcke

Referent: Jakob Ljungberg

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 3. juni 2025

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Intet af bemærke.

3. Status på ansættelse af økonomimedarbejder (Helle Hegaard)

Hanne (og Louise) laver aftale med og overleverer til Helle Hegaard, som vi antager som ekstern økonomikonsulent. Aftalen skal beskrive Helles opgaver og rollefordeling mellem Helle og den formelt valgt kasserer i bestyrelsen.

Lasse deltager i overdragelsesmødet tirsdag 5. august.

Vi aftalte, at vi efter overdragelsesmøde får et opdateret økonomioverblik til drøftelse på et bestyrelsesmøde.

4. Status på HiRis økonomi

Herunder stillingtagen til opstart eller udskydelse af vedligeholdelsesprojekter

Det blev aftalt, at vi afventer med at tage stilling til igangsættelse af vedligeholdelsesprojekter, indtil vi har et overblik over økonomien. Dog arbejdes der langsomt videre med udbedring af høladen, da vi kan gøre meget selv.

5. Status på ledige bokse

Jakob og Anja gav en kort status på ledige bokse og på interesse i at få opstaldning på HiRi.

6. Status på staldhold m.v.

Jakob orienterede om status på staldhold. Det vurderes, at de almindelige staldholdsopgaver pga. de færre opstaldere (med den løbende bistand fra staldmedarbejderne) kan løses af staldholdene som de er nu. Endvidere vurderes det, at weekendtjanserne og hverdagstjanserne fortsat kan løses af staldholdene, selvom der vil være flere hverdagstjanser for den enkelte på et staldhold.

7. Opfølgning på drøftelser om fremtidige tilbud på HiRi

Lasse fortalte om arbejdet med at definere mulige nye tilbud på HiRi, herunder dialogen med stalden. Vi talte om forventninger fra nuværende og kommende opstaldere og hvordan vi sikrer, at HiRi er et attraktivt tilbud for opstaldere. Vi drøftede den bagvedliggende økonomi og muligheden for at ansættelønnede medarbejdere til at løse "fuldpas-opgaverne".

Vi aftalte, at vi arbejder videre med to modeller: Den nuværende model og en fuld pas-model.

Vi aftalte, at Lasse, Tenna, Karina og Kathrine arbejder videre frem mod næste bestyrelsesmøde.

8. Forespørgsel fra Ditte Seneca angående undervisning

Forespørgsel om muligheden for, at Jeanett kan tilbyde undervisning flere dage om ugen til hendes ryttere.

Vi aftalte, at der ikke er flere faste undervisningstider. Der er fortsat mulighed for ekstra undervisning i særlige situationer, op mod stævner m.v. Kathrine svarer Ditte.

9. Svar på mails til bestyrelsesmailen

Lasse og Tenna taler med Kirsten om rensning af bokse med højtryksrenser. Det kunne være relevant at arrangere en dag, hvor vi alle renser bokse med højtryksrenser. Det er fortsat ikke muligt at rense en enkelt boks med højtryksrenser af hensyn til andre bokse.

10. Ny elevhest

Erstatning for Van Gogh

Vi drøfter en mulig erstatning for VG, når vi har overblik over økonomien.

11. Tidspunkt for næste møde

Næste bestyrelsesmøde er aftalt til 19. august kl. 17.00 til 19.00, hvor bl.a. juniorrepræsentanterne deltager.

På næste bestyrelsesmøde skal vi drøfte økonomi, gerne sammen med Helle Heegaard.

12. Eventuelt

Vi bakker op om juniorrepræsentanternes initiativer om åbent hus, ryttermærker og kæpheste-stævne.